
 

ΓΕΩΡΓΙΑ ΜΟΥΤΖΟΥΡΗ | https://teachergeorgiasclass.weebly.com/ 
 
 

 

 
 

  Τα ρήματα που τελειώνουν σε – ώνω, γράφονται με δύο ωμέγα (-ω). 
 

π.χ. τεντώνω, απλώνω, στεγνώνω κλπ. 
 

  Πρέπει να θυμάμαι ότι το –ω ταξιδεύει σε όλες τις λέξεις της ίδιας οικογένειας. 
 

π.χ. ανακυκλώνω – ανακύκλωση - ανακυκλωμένο 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            Ενότητα 4 : Ο κόσμος γύρω μας 

         Τα χαρτιά ανακυκλώνονται 1 

 

  

 

 

 

 

 

 

 
 
  

 

1. Κλίνω τα ρήματα της ενεργητικής και παθητικής φωνής στον Ενεστώτα, όπως το 

παράδειγμα. 
 

Ενεστώτας ενεργητικής φωνής 

εγώ τεντώνω οργανώνω ανακυκλώνω 

εσύ    

αυτός-ή-ό    

εμείς    

εσείς    

αυτοί –ές-ά    
 

Ενεστώτας παθητικής φωνής 

εγώ τεντώνομαι οργανώνομαι ανακυκλώνομαι 

εσύ τεντώνεσαι   

αυτός-ή-ό τεντώνεται   

εμείς τεντωνόμαστε   

εσείς τεντώνεστε   

αυτοί –ές-ά τεντώνονται   
 

2. Σχηματίζω από τις παρακάτω λέξεις ρήματα παράγωγα με την κατάληξη –ώνω. 
 

κρύο   ____________________ 

βίδα   ____________________ 

πάγος   ____________________ 

κλειδί   ____________________ 

στρώμα   ____________________ 

φούσκα   ____________________ 
 

3. Γράφω λέξεις που ανήκουν στην ίδια οικογένεια με το ρήμα ενημερώνω. 

___________________________________________________________ 

ONOMA: __________________ 

 

 

Ορθογραφία ρημάτων σε -ώνω 

Α σ κ ή σ ε ι ς 

 


